
 1

Protokół Nr 15/08 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, 
Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

z dnia 13 marca 2008 r. 
 

 
Ad. 1 
 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska otworzył 

Wiceprzewodniczący Pan Leszek Kamiński, który powitał członków Komisji i zaproszonych 

gości. 

 
Ad. 2 

 

Obecni: 

 

Wiceprzewodniczący:                                            Leszek Kami ński 

Członkowie:                                                            Józef Czarnecki 

                                                                               Grzegorz Józefowski 

                                                                               Henryk Sadzki  

                                                                                Krzysztof Wachowiak  

 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. Na posiedzeniu nieobecni byli 

Przewodniczący Pan Józef Konarczak i Radny Pan Alfred Siama. 

 

Na posiedzenie zaproszono gości: 

• Pani Wioletta Chałas – Powiatowa Inspekcja Weterynaryjna, 

• Pan Michał Listwoń, Kierownik Biura promocji i Rozwoju Powiatu. 

 

Ad. 3 

 

Wiceprzewodniczący Pan Leszek Kamiński przedstawił porządek posiedzenia Komisji. 

W wyniku głosowania porządek został przyjęty głosami 5 „za”. 

 

Ad. 4 a 

 

Informację Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa sanitarno- 

weterynaryjnego w powiecie gostyńskim w 2007 roku przedstawiła Pani Wioletta Chałas. 
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Wiceprzewodniczący Pan Leszek Kamiński zapytał jak dostają się krowy z zagranicy 

zarażone chorobą wirusową niebieskiego języka. 

Pani Wioletta Chałas odpowiedziała, że krowy wjeżdżające do Polski są przebadane przez 

weterynarza lokalnego i mają wystawione świadectwo zdrowia. Dopiero po 5 tygodniach 

wykonuje się badania w Polsce. Te 5 sztuk, u których wykryto chorobę były zdrowe przy 

przekraczaniu granicy.  

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zauważył, iż w raporcie zabrakło informacji o zakładach 

skupujących bydło na ubój z konieczności.  

Pani Wioletta Chałas poinformowała, że Państwo Biernaccy z Goliny skupują bydło 24 

h/dobę. 

 

Wiceprzewodniczący Pan Leszek Kamiński poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza 
Weterynarii o stanie bezpieczeństwa sanitarno- weterynaryjnego w powiecie 
gostyńskim w 2007. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 15/21/08 została podjęta głosami 5 „za”. 
 
Ad. 4 b 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju 

Lokalnego Powiatu Gostyńskiego na lata 2007-2015 przedstawił Kierownik Pan Michał 

Listwoń. 

 
Kierownik Pan Michał Listwoń poinformował, iż wykreślono ze str. 61 oddział w Poniecu, 

str. 73 – w słabych stronach zapisano niską jakość dróg, str. 85 – do silnych stron dopisano 

budowę krytej pływalni w Gostyniu. 

Radny Pan Krzysztof Wachowiak zauważył, iż można by dodać zagospodarowanie 

wyrobisk po kopalinach i wypromować wędkarstwo. 

 

Wiceprzewodniczący Pan Leszek Kamiński poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu 
Gostyńskiego na lata 2007-2015. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 15/22/08 została podjęta głosami 5 „za”. 
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Ad. 5 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami 5 „za” stanowisko Rady Powiatu 
Gostyńskiego w sprawie wyrażenia poparcia dla działań podjętych przez przedstawicieli 

samorządów z terenu powiatu gostyńskiego w sprawie budowy obwodnicy Gostynia 

i Piasków. 

 

Ad. 6 

 

Komisja poruszyła temat skupu mleka pochodzącego od chorych krów, dopłaty cukrowe oraz 

sytuację krytej pływalni w Gostyniu. 

 

Radny Pan Grzegorz Józefowski złożył wniosek o rozważenie możliwości zobowiązania 

inwestorów przez organ wydający pozwolenie na budowę do uzgodnień ze spółkami 

drenarskimi na terenach objętych inwestycjami. 

 

Wiceprzewodniczący Pan Leszek Kamiński poddał pod głosowanie wniosek 
o rozważenie możliwości zobowiązania inwestorów przez organ wydający pozwolenie 
na budowę do uzgodnień ze spółkami drenarskimi na terenach objętych inwestycjami. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 15/23/08 została podjęta głosami 5 „za”. 
 
Ad. 7 
 

Wiceprzewodniczący Pan Leszek Kamiński podziękował zebranym za przybycie, po czym 

zamknął posiedzenie Komisji. 

 
 
                                                                                       Przewodnicz ący 
                                                           Komisji Rolnictwa, Le śnictwa i Ochrony Środowiska 
 
                                                                                     Józef Konarczak  
 
 

Protokołowała: Agnieszka Szczepaniak 

 


